
Wloctawek dnia 30 listooada 2015r.

Jaroslaw Chmielewski
Radny Miasta Wioclawek

Prezydent Miasta
dr Marek Wojtkowski

Interpelacja

Proszq Pana Prezydenta o udzielenie informacli na temat koszt6w projektu a takie koszt6w

wykonania nowego,,logo" Miejskiego Zespotu Opieki Zdrowotnej we Wfoclawku.

Z powaioniem


